
Minnesanteckning från styrelsemöte 2022-10-05


Närvarande: Carl Johan Dalsman, Lena Fredman och Erik Westergren


Bryggan är nu upptagen. Jan har skaffat en traktor vilket gjorde arbetet lättare.


Grus är pålagt från Lyckan och en bit upp och lite efter transformatorn, ser bra ut.


Sophämtningen har upphört och tunnorna placeras hos Lena och Stefan under vintern.


Nästa möte onsdag 16/11 kl.19.00.


/Antecknat av Erik W


